
Gastroden /// Betlémské světlo ///  
Svatolucijský vlak /// 

Vánoční besídka v KC Sýpka ///
2–2025

časopis pro občany Čakovic, Miškovic a Třeboradic /// ZDARMA



2–2025 /// U nás v Čakovicích 3

Slovo starosty Obsah

Vážení sousedé, milí přátelé,
tentokrát bych se chtěl věnovat jednomu méně příjem-

nému tématu a to je bohužel aktuálně horší kvalita cesto-
vání po železnici z naší městské části do centra. Problém 
lze rozdělit do dvou částí.

Ta nejviditelnější souvisí s nasazováním starých „moto-
ráků“ na linku S34. Tento problém nastal po nehodě do-
pravce KŽC v září minulého roku, kdy jedna ze dvou částeč-
ně nízkopodlažních a klimatizovaných jednotek musela být 
nahrazena starým, méně kapacitním vozidlem bez klimati-
zace a nízkopodlažní části. Druhá jednotka přestala jezdit 

s koncem roku 2024, protože do ní musí být během roku 2025 instalována tzv. jednot-
ka ETCS. Tento systém jednotného elektronického zabezpečovače bude v budoucnu 
potřeba pro další používání těchto jednotek. Bohužel zde je řešení složité, leží na bed-
rech dopravce (KŽC) a objednatele (ROPID) a v době vzniku tohoto textu není známý 
žádný návrh rychlého vyřešení. Jedna ze souprav by se měla, podle aktuálních infor-
mací, vrátit do provozu zhruba v létě.

Dalším o něco méně závažným problémem je prodloužení jízdních dob na řadě spo-
jů v řádu jednotek minut z důvodu silně přetížené železniční infrastruktury v oblasti 
Balabenky, Hlavního nádraží a Masarykova nádraží. Důvodem je nejen rekonstrukce 
Masarykova nádraží, tamní dočasné snížení počtu kolejí a související přetížení Hlav-
ního nádraží, ale i přidání některých nových vlaků PID od prosince roku 2024. Zde by 
však mělo v příštích grafikonech dojít ke zlepšení, jakmile postupně skončí některé in-
frastrukturní investice na železnici. Oběma těmto tématům se věnujeme i na radnici 
a v posledních dvou měsících proběhlo na toto téma mnoho schůzek a telefonických 
konzultací s relevantními institucemi.

V porovnání s výše uvedeným je pak už jen zdánlivou „drobností“, že z důvodu nut-
nosti montáže zabezpečovače ETCS také do lokomotiv řady 750.7, které mohou vlak 
i tzv. tlačit vzadu, došlo od prosince ke snížení počtu spojů s vozidly pro přepravu ces-
tujících na vozíku a s oddíly první třídy.

Dovolte mi popřát nám všem krásný a klidný únor.

S úctou váš starosta
Jiří Vintiška
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Aktuálně	z radnice	///

Zprávy	z Rady	MČ	Praha-Čakovice

Nové platební terminály
Členové Rady schválili poskytování služeb 
od společnosti Global Payment týkající se 
zřízení a provozu platebních terminálů, 
a to jak na pokladně úřadu na adrese Cuk-
rovarská 38, tak i pro vstup na WC v Hu-
sově parku. Městská část Praha‑Čakovice 
tímto vyhověla žádostem občanů a umož-
nila jim provádět platby kartou.

Café restaurant Antonie
Rada pověřila firmu Grebner – projek-
tovou a inženýrskou kancelář, s. r. o., 
k vypracování projektové dokumentace 
včetně zpracování přípravy inženýr-
ských sítí záměru Café restaurant Anto-
nie dle koncepční studie od společnosti 
L. Z. Atelier, s. r. o., schválené městskou 
částí Praha‑Čakovice. Chátrající budo-
vu v blízkosti čakovického zámku, kon-
krétně přímo u parkoviště, kde dříve 
sídlila autoškola, nahradí nová budova 
s restaurací a terasou s výhledem do zá-
meckého parku. S koncepční studií se 
můžete seznámit na www.cakovice‑zitra.
cz. O budoucím Café restaurantu Antonie 

jste si mohli přečíst v roce 2024 v zářijo-
vém vydání časopisu U nás v Čakovicích.

Rozšíření kamerového systému na 
území MČ Praha-Čakovice
K zajištění větší bezpečnosti občanů bude 
rozšířen kamerový systém. Nově budou 
bezpečnostní kamery umístěny u bývalé 
a nové hasičské zbrojnice a v ulici Vše-
tatské v Miškovicích, u zámecké fontány, 
u Tesca na konečné zastávce autobusu 
a v Husově parku v Čakovicích a na tře-
boradickém náměstí. Další etapu kamero-
vého systému zajistí na základě pověření 
Rady firma ALKOM Security, a. s.

Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 
dle Grantového programu podpory 
sportu a tělovýchovy  
MČ Praha-Čakovice 2024
Členové Rady v souladu s Grantovým pro-
gramem podpory sportu a tělovýchovy 
schválili částku 200 000 Kč pro SK Třebo-
radice, z. s., a 200 000 Kč pro TJ AVIA Ča-
kovice, z. s. Poskytnutou dotaci plánuje SK 
Třeboradice využít na opravu opěrné zdi, 

na částečnou opravu střechy a vymalová-
ní budovy klubu. TJ AVIA Čakovice, z. s., fi-
nance použije na opravu elektroinstalace, 
která se v současné době nachází v hava-
rijním stavu, v šatnách a klubovně oddílu 
národní házené.

Nový herní prvek pro 
MŠ Dr. E. Beneše
Rada schválila pořízení multifunkční 
sestavy Santa Maria pro děti z MŠ Dr. E. 
Beneše. Sestava obsahuje skluzavku, 
kormidlo, tabuli, síť na lezení a stěnu, la-
nový most, šikmou rampu a šplhací lano. 
Pořízení nového herního prvku na zahra-
du MŠ bude kryto z investičního fondu 
školy. Multifunkční herní sestavu dodá 
a nainstaluje firma Mirakulum, s. r. o.

Prodej hasičského automobilu  
Tatra 815 CAS 30
Jak jsme vás již informovali v minulém 
vydání časopisu U nás v Čakovicích, ča-
kovičtí hasiči obdrželi darem od praž-
ských profesionálních hasičů hasičský 
automobil značky Scania, který nahra-
zuje Tatru CAS 30 starší výroby. Městská 
část Praha‑Čakovice hasičskou cisternu 
značky Tatra prodala obálkovou meto-
dou do městečka Chotějov, kde bude ješ-
tě sloužit místním hasičům.

Druhá fáze revitalizace miškovických 
topolů podél Mratínského potoka
Topoly jsou v současnosti na pokraji své 
životnosti, což se projevuje mimo jiné zvý-
šenou pádovostí větví. Vzhledem k tomu, 
že se vzrostlé stromy nacházejí podél frek-
ventované stezky, přistoupila městská část 
Praha‑Čakovice k jejich revitalizaci zejmé-
na z bezpečnostních důvodů. Celý zásah 
je prováděn na základě dendrologického 
posudku a je konzultován s odborníky. Na 
realizaci byla členy Rady vybrána firma Le-
sáček, s. r. o. O revitalizaci jste se mohli po-
drobněji informovat v časopise U nás v Ča-
kovicích v prosincovém vydání. Aktuální 
informace najdete na www.cakovice.cz. . ///

Na svých pravidelných zasedáních Rada městské části Praha‑Čakovice 
projednala několik bodů jednání. Vybíráme pro vás některé z nich.

Fo
to
: M
ic
ha
el
a 
Ši
m
ůn
ko
vá

Fo
to
: M
ic
ha
el
a 
Ši
m
ůn
ko
vá

Fo
to
: M
ic
ha
el
a 
Ši
m
ůn
ko
vá

Čakovičtí si naplno vychutnávali jízdu 
historickým vlakem z improvizované 
zastávky Cukrovar Čakovice, která se na-
cházela na vlečce, přes Kbely do Satalic 
a zpět.

A protože se jízdy vlakem konaly u pří-
ležitosti svátku sv. Lucie, přestože akce 
probíhala den poté, Lucie procházely 
vlakovou soupravou a rozdávaly dětem 
sladkosti. Dle lidových zvyků byly odě-
ny v bílých šatech s papírovými zobáky 
a s vlasy zahalenými bílými závoji.

A kdo byla vlastně sv. Lucie? Její jméno 
pochází z latinského slova lux, což zna-

mená světlo. Jejím velkým úkolem bylo 
vymetat tmu a přinášet světlo. Podle pra-
nostiky svatá Lucie noci upije (ale dne 
nepřidá). A dle další je královnou zimy.

Na svatolucijské jízdy KŽC nasadilo 
soupravu s malou dvounápravovou lo-
komotivou, která je nejstarší z řady T211 
v České republice a nazývá se Prasátko. 

Svatolucijské jízdy se shledaly s nebýva-
lým zájmem, což dokazoval vlak plný ces-
tujících. Pro děti to byl nezapomenutelný 
zážitek a krásný předvánoční dárek. 
///

Michaela Šimůnková

Při	příležitosti	konání	čakovických	
adventních	trhů	byl	vypraven	
historický	vlak
Městské části Čakovice, Kbely a Satalice 14. prosince společně organizovaly svatolucijské jízdy 
historickým vlakem. Lidem z Kbel a Satalic se tak otevřela možnost přímým vlakovým spojem navštívit 
Kouzelné náměstíčko a probíhající čakovické adventní trhy. 

Bylo	///	U nás
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Sídlo	a adresa	ÚMČ:
Úřad městské části 
Praha ‑Čakovice
nám. 25. března 121/1
196 00, Praha ‑Čakovice
Telefon: 283 061 419
info@cakovice.cz
mestska.cast@cakovice.cz
www.cakovice.cz

Datová	schránka:
ID: 3pybpw9
IČ: 00231291

Bankovní	spojení:	
Česká spořitelna, a. s., 
č. ú.: 27–2000922389/0800

Cukrovarská	38/39	(nová	budova)
* Podatelna, Informační středisko
* Odbor občanskosprávní
* Pokladna, 
* CzechPoint

Cukrovarská	52/24		
(severní	budova)
*  Odbor bytového hospodářství 
a správy budov
* Odbor školství, kultury a sportu

Nám.	25. března	121/1	
(hlavní	budova)
* Kancelář vedení úřadu
*  Odbor životního prostředí 
a majetkoprávní
* Odbor rozvoje a údržby obce
* Odbor finanční

Petříkova	112/8
*  Odbor životního prostředí 
a majetkoprávní ‑ oddělení péče 
o zeleň a údržbu obce

Otevírací	doba	
pondělí 8.00–12.00, 13.00–17.00
úterý 8.00–12.00, 13.00–15.30
středa 8.00–12.00, 13.00–16.00
čtvrtek 8.00–12.00, 13.00–15.30
pátek 8.00–12.00

Kontakty	/// Bylo	///	U nás
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Foto: Michaela Šimůnková

Předvánoční 
čas zpestřila 
třeboradická 
adventní akce
V neděli 15. prosince se konal tradiční 
Sousedský třeboradický advent v pro-
storách zahrady Nanebevzetí Panny 
Marie v Třeboradicích. Akci zahájila 
mše, kterou sloužil P. František Čech za 
hudebního doprovodu Scholy Čakovice. 
Poté všichni s napětím sledovali předsta-
vení divadla scénického a historického 
šermu Rebel. Rytíře a víly vystřídaly děti 
z čakovické mateřské školy Čtyřlístek, 
které nádherně zazpívaly koledy. Byly 
odměněny pohádkou O statečné Maruš-
ce na motivy Boženy Němcové v podání 
ochotnického divadla Bílej mlejn. Pohád-
ka zaujala jak malé, tak i dospělé diváky. 
Na závěr programu zazpívala a zahrála 
na heligonku Jessica May za doprovo-
du Petra Nováka na harmoniku. V tento 
den až do Tří králů byl opět vystaven 
třeboradický betlém. Celé odpoledne se 
dospělí zahřívali svařákem, děti teplým 
čajem a k tomu si pochutnávali na tra-
dičním vánočním pečivu. Organizátorem 
adventní akce a zároveň vystavovatelem 
třeboradického betlému je Sousedský 
třeboradický spolek. „Děkujeme městské 
části Praha‑Čakovice za podporu, naše-
mu věrnému sponzorovi rodině Mrkvič-
kových a všem za podporu a pomoc,“ říká 
vedení spolku. ///

Michaela Šimůnková

O Štědrovečerní 
noci Čakovicemi 
zněly koledy
Před čakovickým zámkem se pod nád-
herně ozdobeným smrkem 24. prosince 
okolo 23. hodiny po ukončení půlnoční 
mše sešli lidé, aby si společně zazpívali 
koledy a vánoční písně. Spolek Bílej mlejn 
zde pořádal již 10. ročník Štědrovečerní-
ho setkání. A to, že je akce mezi lidmi ob-
líbená, dokazuje každoroční velká účast. 
Zaznělo deset koled a vánočních písní. 
Začalo se Tichou nocí a setkání ukončila 
píseň Narodil se Kristus Pán. Kolemjdoucí 
se zastavovali a buď jen naslouchali, nebo 
se přidávali ke zpívajícím. Kouzelnou vá-
noční atmosféru vykouzlily rozsvícené 
lucerničky betlémským světlem, které si 
lidé přinesli z kostela sv. Remigia. ///

Michaela Šimůnková

Otázky	a odpovědi	///	U nás
Tento měsíc pokládá otázku ČMT + STAN + KDU.

Městská část spravuje přes 300 bytů, a dosud nemá pravidla pro jejich přidělování.  
Jaké základní parametry by podle vás pravidla měla obsahovat?

Vladislav Fryč, ČMT + STAN + KDU, zastupitel MČ Praha‑Čakovice
Fond městských bytů a jejich správa je jedním z pilířů podpory občanů městské části. S ohledem na demografickou 
studii zveřejněnou na našich webových stránkách, je zřejmé, že počet obyvatel naší městské části poroste v tisících, 
resp. ve spádovém území Prahy 18 v desetitisících. To s sebou ponese potřebu veřejných služeb se zaměstnanci, 
kteří je budou zajišťovat (lékaři, učitelé apod.), a také potřebu reflektovat sociální události rodin MČ, jako je 
např. nemožnost dosáhnout na dostupné bydlení. O přidělování bytů by neměla rozhodovat, jak je to nyní, pouze 
obálková metoda nabídky ceny, kritéria výběru by měla sledovat vyšší zájem. Parametrem přidělování by mělo 
být s ohledem na demografický vývoj a s ním související potřeby udržení či přivedení kvalifikovaných profesí. 
S ohledem na rostoucí ceny bytů je pak i parametrem nezbytnost podpořit občany Čakovic či jejich děti, aby zde 
mohli žít. To je úkol samosprávy. Ve stávající situaci, kdy parametry nejsou a v bytové komisi se byty vlastně 
neprojednávají, by návrhy měly být podrobeny veřejné diskusi a schváleny nejen Radou, ale i Zastupitelstvem. 
Začněme prosím o nich již společně konstruktivně diskutovat. ///

Jaroslava Krákorová, ANO, zastupitelka MČ Praha‑Čakovice
Především je nutné poznamenat, že počet bytů přidělovaných žadatelům městskou částí je minimální. Nejedná 
se o žádné nové byty, jen byty z různých důvodů uvolněné předchozími nájemníky. Na tyto uvolněné byty existuje 
pořadník žadatelů, ze kterých členové bytové komise doporučí ke schválení Radě vhodné uchazeče. Pár poku-
sů o vytvoření pevných pravidel většinou selhalo, ale v podstatě je dodržováno několik principů: délka trvání 
žádosti, sociální potřebnost, bydliště žadatele v MČ, ale také solventnost případného nového nájemníka nebo 
jeho profesní potřebnost (učitelé, lékaři). Osobně bych preferovala i tzv. startovací byty pro mladé lidi. Naopak 
nesouhlasím s přidělováním obecních nájemních bytů formou aukcí, jak bylo učiněno v poslední době v několika 
případech, snad jen s výjimkou takového bytu, o který žádný místní žadatel (např. z důvodu nadměrné velikosti 
a vysokého nájmu) nebude mít zájem. Přeji všem žadatelům o obecní byt, aby byla jejich žádost spravedlivě po-
souzena a vyřízena, protože bydlení v naší městské části je fajn. ///

Miloslav Krejčíček, ODS + TOP 09, radní MČ Praha‑Čakovice
Jako radní naší městské části považuji za klíčové, aby přidělování obecních bytů probíhalo spravedlivě a trans-
parentně. Spravujeme více než 300 obecních bytů, ale dosud jsme neměli jasná pravidla, která by tento proces 
usměrňovala. To se nyní mění. Připravujeme nový systém, který zajistí efektivní a férové přidělování bytů, při-
způsobené potřebám našich občanů. Nová pravidla stanoví jasné podmínky pro zařazení do evidence žadatelů, 
například požadavky na příjem, majetkové poměry nebo trvalé bydliště. Zavedeme bodový systém, díky němuž 
získají byty ti, kteří je skutečně potřebují – mladé rodiny, senioři, lidé v bytové nouzi, ale také zástupci klíčových 
profesí, jako jsou učitelé a lékaři. Proces bude zahrnovat kontrolu žádostí naším bytovým odborem, doporučení 
bytové komise a schválení radou městské části. Součástí pravidel bude i možnost krátkodobého pronájmu pro 
osoby v akutní tísni. Věřím, že tento nový systém pomůže zlepšit dostupnost bydlení, podpoří spravedlnost a za-
jistí efektivní hospodaření s obecními byty. ///

Alexander Lochman, Pro Prahu‑Čakovice, 1. zástupce starosty MČ Praha‑Čakovice
Pravidla a úzus při alokaci bytů naše městská část má, bytová komise zpracovává žádosti, analyzuje potřeby 
žadatelů o byt a pak svá doporučení předává Radě. Než přistoupíme k vypracování dalších pravidel, několik 
pokusů už tady bylo, je pro mě důležitější rozdělení bytového fondu do čtyř skupin. První skupina jsou ti, 
kteří v městských bytech žijí dlouhodobě, těm chceme zajistit stabilitu bydlení. Druhá skupina jsou byty pro 
sociálně potřebné, zde je nutné přesně vymezit počet bytů, aby nenastala „ghettoizace“, ale i z důvodu, že tyto 
byty jsou dotované z rozpočtu MČ, tedy z rozpočtu nás všech. Třetí skupina jsou klíčoví pracovníci (učitelé, 
policisté, zdravotníci a pracovníci úřadu), jsou to profese, které si město chce udržet na svém území a zajistit 
jim bydlení. Čtvrtá skupina jsou noví nájemníci. Zde by se nájem měl přibližovat tržnímu nájmu. Je nutné do-
sáhnout rovnováhy mezi alokací bytů sociálně potřebným v rámci dostupnosti bydlení a využitím bytů jako 
zdrojů příjmů města. Je totiž potřebné do bytového fondu neustále investovat. Výnosy z nájmů by měly být 
využity na údržbu a modernizaci celého bytového fondu. ///
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Jak jste se ocitl v Čakovicích?
V roce 1991 jsem přijel do Prahy, pro-
tože jsem se chtěl ucházet o práci v ča-
kovickém cukrovaru, ale nikdy jsem 
tam nedorazil. (směje se)

Jak je to možné?
Místo v cukrovaru jsem měsíc pracoval 
na jedné pražské stavbě. Na pivko jsem 
chodil do čakovické hospody Na Poště 
(poznámka redakce: jednalo se o hospo-
du vedle pošty, dnes je zde vietnamská 
restaurace). Jednou se mě tam takhle ze-
ptali, zda bych jim nechtěl pomoct. Večer 
tam totiž hrála country kapela, a nemě-
li nikoho do výčepu. A já jim na to od-
pověděl: „Vy jste se asi zbláznili, vždyť já 
to vůbec neumím.“ Jejich odpověď byla 
rychlá: „Tady máš košili a budeš točit 
pivo.“ A dopadlo to tak, že jsem v hospo-
dě Na Poště pracoval pět let. A to byly 
moje hospodské začátky. (směje se)

V Čakovicích jste tedy zůstal.
Ano, založil jsem si tady rodinu. Vypo-
máhal jsem také tchánovi v pekárně 
(poznámka redakce: v domě, kde byla 
pekárna, je dnes služebna městské po-
licie). Naučil jsem se ruční výrobu pe-
čiva, za což jsem mu dodnes vděčný. 
Tato zkušenost mně umožnila působit 
šest let jako vedoucí pekárny v Globu-
su. Ta byla poloautomatická, a když se 
nějaký stroj rozbil, učil jsem zaměst-
nance právě tu ruční výrobu.

Takže jako muž umíte plést vánočky 
i housky?

Samozřejmě že umím.

Všichni vás ale znají jako 
podnikavého hostinského. Kdy jste se 
vrátil k této profesi?

Protože jsem měl v pekárně v Globusu 
odpracovaných spoustu přesčasových 

hodin, jednou jsem si takhle říkal, Pepo, 
vždyť můžeš přeci dělat sám na sebe. 
Ale v čem podnikat? Vždyť já nic jiného 
neumím než práci v hospodě nebo pe-
kárně. Jsem sice vyučený jako obráběč 
kovů, ale v životě jsem to nedělal. A tak 
jsem si zkusil otevřít první hospodu ve 
Sluhách. Po čtyřech letech jsem působil 
v hospodě v Brázdimi. Tam jsem zůstal 
patnáct let. Tu jsem zavřel těsně před 
covidem. Ještě jsem si otevřel hospodu 
v Mratíně a v Líbeznicích.

Jste takový světoběžník…
Vlastně ano. Osud tomu asi tak chtěl, 
že jsem se dozvěděl o nabídce proná-
jmu restaurace Na Palubě. Šel jsem do 
toho, přestože jsem věděl, že se restau-
race bude bourat. Současně jsem při-
bral i občerstvení na čakovickém kou-
pališti. Po demolici restaurace jsme se 
s manželkou domluvili, že pozemky, 
na kterých restaurace stála, koupíme 
a postavíme si novou Palubu. Šel jsem 
konečně do svého. V té době mi vede-
ní TJ nabídlo vést klubovnu národní 
házené. Restaurační provoz se přesu-
nul dočasně právě tam. Jsem za to moc 
vděčný, protože jsem díky tomu ne-
přišel o své štamgasty. V době zápasů 
a akcí v klubovně připravuju občerst-
vení. Je tu super parta sportovců.

Jak dlouho trvalo, než jste novou 
restauraci Na Palubě otevřel?

Dlouhých pět let jsem čekal na odpro-
dej pozemků. Pak teprve jsem mohl 
začít stavět. Když jsem konečně vy-
sněnou hospodu postavil, změnila se 
vyhláška na území Prahy týkající se 
zachytávání tuků. Opět začaly staveb-
ní práce. Tenhle proces trval další tři 

Jozef	Soroka:	Mám	rád	kontakt	s lidmi,	
proto	provozuju	restauraci,	než	abych	
pracoval	někde	v kanceláři
Narodil se na Slovensku. V Čakovicích si založil rodinu a stal se 
podnikatelem. Provozuje a současně vlastní restauraci Na Palubě.

Rozhovor	/// Rozhovor	///

roky, než jsem restauraci mohl koneč-
ně otevřít.

Pořádáte nějaké akce?
Jednou za čtrnáct dní pořádám count-
ry večer. A jednou za čtrnáct dní dělám 
bigbeatový večer. Organizujeme šipko-
vé turnaje. Hrajeme také celorepubliko-
vou hospodskou ligu v šipkách. Máme 
ve smíšeném týmu 14 hráčů a stále na-
bíráme nové. Zajišťuju občerstvení na 
dvou čarodějnických akcích, na čako-
vickém posvícení a spolkovém dni. Sna-
žím se organizátorům vyjít maximálně 
vstříc. Na akce jsem si opatřil mobilní 
výčep, který zapřáhnu za auto a jedu. 
V padesáti letech vás totiž už nebaví 
stavět stan a dřít se se sudy.

Jak si vedete v šipkách?
Jsme na čtvrtém místě z 12 týmů.

Provoz restaurace, vedení klubovny 
národní házené a občerstvení na 
akcích. To vše zvládáte sám?

Musím.

Pomáhá vám rodina?
Při rozjezdu restaurace Na Palubě 
bych to bez pomoci rodiny nezvládl. 
Dcera Kristínka má už dnes svou rodi-
nu, ale v rámci svých možností se mi 
snaží pomáhat dodnes. Syn se zamilo-
val a odešel na Moravu. Tam se naplno 
může věnovat svému koníčku, kterým 
je someliérství. A to ho naplňuje.

Kdy odpočíváte?
S odpočinkem je to horší. Už jsem si 
nějak zvykl, že mi stačí jen pět až šest 
hodin spánku denně.

Není to málo?
Uvidíme, co na to řekne za pár let můj 
organismus. Zatím je to dobré. I když 
mě trochu probral můj zdravotní pro-
blém se žlučníkem. Na poslední chvíli 
jsem totiž podstoupil operaci.

Proslýchá se, že Na Palubě čepujete 
výborné pivo.

Snažíme se dobře se o hospodu starat. 
Nabídku jsme postavili na tankovém 
pivu s dobrou technologií, a to od mytí 
skla počínaje. Účastníme se pravidelně 
školení výčepních.

Co personál?
Na plac radši nabírám lidi, kteří hos-
podský provoz neumí. Já je raději vše 
naučím sám. Potřeboval bych přijmout 
dobrého kuchaře, ale to je úkol nad 
lidské síly. Je jich totiž v dnešní době 
málo. Mám jednoho a on chudák musí 
vařit pět dní v týdnu už dva roky. Po-
třeboval by posilu do kuchyně.

Vedete klubovnu národní házené. 
Sportujete?

Teď už ne, ale hrál jsem od svých šes-
ti do šestnácti let hokej. Baví mě fandit 
čakovickým nohejbalistům. Byl jsem 
s nimi na Odolce, kde vyhráli republi-
ku. Jel jsem se na ně podívat i do Ma-
ďarska na mistrovství světa. Tam měli 
taky velký úspěch. V jedničkách byli 
první, ve dvojkách druzí a ve trojkách 
první.

Nedávno jsme oslavili Vánoce. 
Co hospodský a Vánoce?

Na Štědrý den máme otevřeno do pěti 
hodin večer. Chodí k nám házenkáři s ro-
dinami, aby si vzájemně popřáli krásné 
svátky. Je to milé a fajn. První a druhý 
svátek vánoční bývá obvykle zavřeno. 
To se věnuju rodině a odpočinku.

A Silvestr?
Silvestrovské oslavy nepořádám, aby 
nebyli rušeni obyvatelé nedalekých 
bytových domů. Ještě ke všemu vlast-
ním dva psy, kteří nemají rádi petardy. 
Na Silvestra pijou přece jenom amaté-
ři. (směje se)

Jaké máte psy?
Slovenského čuvače a patnáctiletou 
babičku německého ovčáka.

Máte vůbec čas se jim dostatečně 
věnovat? Chodit s nimi třeba na cvičák?

Oni jsou můj velký relax. Chodím s nimi 
ven v noci po zavíračce. Přes den s nimi 
nechodím, protože na nedalekých cyk-
lostezkách je velký pohyb lidí, ale v noci 
tam nikoho nepotkáte, a tak se můžou 
dostatečně proběhnout. Děláme spo-
lu okruh lesoparkem Havraňák až do 
Letňan. Je to procházka tak na hodinu 
a půl. Ale v době covidu to byly kratší 
trasy. I v noci tam běhali lidé, dokonce 
s čelovkami. To jsem měl pocit, že ko-
lem mě létají samé světlušky.

Pořádáte hudební večery. 
Jakou hudbu máte rád?

Mám rád všechny žánry, ale hlavně 
hospodské a staročeské písničky. Nej-
radši mám živou muziku, protože ta 
má něco do sebe. Když jsem začínal 
v roce 1991, chodili do hospody klu-
ci, kteří jen tak hráli na kytary. Uměli 
vytvořit tu správnou hospodskou at-
mosféru. Nic takového dnes není. A to 
mně moc chybí.

Myslíte si, že je to dobou? Že to 
způsobují sociální sítě?

Určitě. Dnes se už do hospody ne-
chodí bavit party mladých lidí, jako 
to bylo za našich mladých let. Nevím, 
kde se mladá generace schází. Mož-
ná je v kontaktu právě jen prostřed-
nictvím sociálních sítí. Naše klientela 
je ve věku až nad 35 let. Myslím si, že 
covidová doba hodně změnila společ-
nost. Dnes se lidé zdráhají přisednout 
si k někomu ke stolu, koho neznají. Ne-
mají chuť se seznamovat s jinými lidmi 
a povídat si s nimi. A to je velká škoda.

Když jste zmínil covid, co jste dělal 
v době, kdy restaurace musely být 
zavřené?

Myl jsem auta v Globusu. A když jsme ko-
nečně mohli otevřít, tak jako v jiných hos-
podách nás naštěstí podrželi naši věrní 
zákazníci. Bez nich bychom to nedali.

Co byste si přál v novém roce?
Toho by bylo! (směje se) ///

Michaela Šimůnková
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Co	skrývá	a co	prozradí	kámen	či	
pískovec	aneb	několik	perliček	
o sochách	v MČ
Mistr Jan Hus
V období první republiky se pořádaly 
v Čakovicích, vždy v den výročí upálení 
Mistra Jana Husa, tedy 6. července, velké 
oslavy spojené s průvody. Organizovala 
je osvětová komise a místní korporace. 
K průvodu se většinou lidé scházeli na 
miškovické silnici a odtud pochodovali 
obcí. Hrála hudba, vystupoval pěvecký 
spolek Slavibor a divadelní ochotníci, 
proslovy měli starostové, českobratrští 
faráři i přizvaní řečníci. 6. července 1930 
byl při slavnosti položen základní kámen 
pomníku a o rok později 6. července 1931 

byl pomník Mistra Jana Husa slavnostně 
odhalen. Zhotoven byl dle návrhu akade-
mického sochaře prof. Jana Straky v ar-
chitektonické úpravě Ing. J. Rösslera, kte-
rý na podstavci umístil busty legionářů 
a desky se jmény padlých v první světové 
válce. Toho dne konaný průvod byl veli-
ce četný. Proslov o Husově životě a díle 
měl profesor Univerzity Karlovy J. Šimák. 
V r. 1933, opět v den výročí Husovy smr-
ti, se poprvé konal v Čakovicích večerní 
průvod s lampiony, přičemž pomník byl 
okrášlen květinami a elektricky osvět-
len. Hudba hrála kromě československé 

hymny též chorál Ktož jsú boží bojovní-
ci, oslavnou řeč si připravil pan staros-
ta a učitel J. Andrš. Akce probíhala jako 
vždy za účasti místních spolků – hasičů, 
Sokola, Rovnosti a baráčníků.

Strážci kostela sv. Remigia
Za plůtkem kostela, po levé straně od 
vchodu, tam, kde od nepaměti býval kříž, 
stojí socha sv. Jana Nepomuckého. Je 
z kamene a byla zhotovena na zakázku 
v r. 1855 za 285 zlatých.

Na pravé straně stojí sv. Florián. Ty-
pická rokoková socha z pískovce pochází 
z druhé poloviny 18. století. Stávala kdysi 
v polích za kostelem, v místě spodní čás-
ti dnešního náměstí Jiřího Berana na kři-
žovatce cest do Kbel, Miškovic a Třebora-
dic. V r. 1898 byla přenesena ke kostelu. 
Na zadní straně podstavců obou soch 
jsou latinské názvy, které označují, kdo 
byl v době jejich instalování patronem 
kostela a obce. V případě sv. Jana Nepo-
muckého to byl ředitel cukrovaru Alber-
to Ahrens, v případě sv. Floriána starosta 
Antonín Spála.

Pomník obětem světových válek 
v Čakovicích
Dne 11. 5. 1947 byl položen základní 
kámen pomníku padlým před budovou 
radnice, a to na základě iniciativy výbo-
ru, složeného ze zástupců MNV, Svazu 
národní revoluce, Svazu osvobozených 
politických vězňů a Československé obce 
legionářské. Následovalo pořádání sbí-
rek v místních továrnách a sbírek pro-

střednictvím pořádání kulturních akcí. 
V roce 1951 poskytl zbývající finanční 
částku Krajský národní výbor v Praze. 
Návrh pomníku vypracovali akademický 
sochař František Lahoda z Bubenče a ar-
chitekt Ladislav Horák z Prahy. Pomník 
je vytesán z hořického pískovce, postava 
ovšem není Julius Fučík, jak se jeden čas 
tradovalo. V pylonu, zhotoveném z ka-
mene a obloženém žulovými deskami, na 
kterých jsou vytesána jména válečných 
obětí, je uložena prsť z bojišť obou svě-
tových válek a z koncentračních táborů, 
dále tuba s kovovými mincemi z let 1945 
až 1952 a na pergamenu psaný list s od-
kazem čakovickým občanům. Na věčnou 
památku má připomínat oběti, kterými 
byla vykoupena naše mírová přítomnost.

 Třeboradice mají sv. Václava
Kamenná barokní socha sv. Václava v ži-
votní velikosti byla počátkem 18. století 
umístěna na tehdejší třeboradickou ná-
ves před dvorem se zámečkem nazýva-

přemístěn do areálu Domu s pečovatel-
skou službou.

Děti pana předsedy
Na náměstí Jiřího Berana můžeme spa-
třit sochu ležící ženy. O jejím těle víme 

ným Slavibor (dnes Slaviborské náměstí). 
Zdejší lid vypravoval, že se zde narodila 
sv. Ludmila, dcera knížete Slavibora a ba-
bička sv. Václava. Na podstavci sochy byla 
dne 11. června 1922 za vytrvalého deš-
tě slavnostně odhalena pamětní deska 
třeboradickým občanům, kteří zahynuli 
v první světové válce. Sbírku na její výro-
bu zorganizoval požární sbor.

V roce 2000 nechal úřad městské části 
u třeboradického štukatéra Slavíka zho-
tovit kopii této sochy a ta dnes stojí na 
místě sochy původní. Originál byl pak 

jen tolik, že zůstalo po ochodu Rosy 
Schoellerové v roce 1945 v zámeckém 
parku. Vyhlíželo dost smutně, proto-
že v průběhu času tato dáma či rusalka 
ztratila hlavu. V 80. letech se jí zželelo 
předsedovi MNV Karlu Hollovi, který byl 
velice šikovným amatérským umělcem 
mnohých dovedností. Ležící dámě vyso-
chal hlavu zcela novou, a tak může opět 
shlížet na měnící se svět. Novou hlavou 
opatřil i děcko na klíně matky, což byla 
další vandaly zničená socha v parku. 
Z dílny Karla Holla pocházejí také sochy 
dětí před základní školou, zhotovené dle 
návrhů učitelky Evy Živné.

A co je tohle?
Tuto otázku položil asi každý návštěvník 
parku při pohledu na dvě zvláštní zvířata 
u zadního vchodu zámku. Je to pes, lev, 
medvěd… Kdo ví? Ze svého dětství si jen 
vzpomínám, že to mělo i uši. ///

Z různých pramenů i vlastní paměti 
sepsala vaše kronikářka
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Ředitelka SOŠ a SOU Čakovice Věra No-
váková k tomu uvádí: „Den otevřených 
dveří je taková malá ochutnávka toho, 
co naši žáci umí. Zároveň se snažíme 
pomáhat dětem z devátých tříd s výbě-
rem jejich budoucí profese. Oslovujeme 
výchovné poradce ze základních škol 
a zveme na Gastroden také veřejnost, 
abychom představili náplň naší výuky. 
Vychováváme žáky pro život, ne pro ško-
lu. To znamená, že i když žáci musí ovlá-
dat teorii, klademe důraz hlavně na tu 
praktickou část výuky.“

V rámci Gastrodne probíhá soutěž-

ní klání v kulinářském umění a přípravě 
slavnostních tabulí. „Celkem 28 žáků‑ku-
chařů připravilo samostatná jídla, která 
prezentovali. Vařili je buď doma, nebo na 
svém pracovišti. Zpracovávali ryby, hově-
zí, vepřové a kuřecí maso,“ říká ředitelka 
školy. Odborná porota se ocitla před ve-
lice těžkým úkolem – vybrat ten nejlepší 
pokrm. Z tak velké konkurence to pro ni 
nebylo vůbec jednoduché. Letošním ví-
tězem se stal Adam Trmal z maturitního 
ročníku oboru gastronomie. Ten připra-
vil mořského vlka pošírovaného ve výva-
ru, roládu z mořského vlka s bazalkovým 

beurre blanc, bramborovým fondánem 
a glazovanou mrkví.

V soutěži o nejlépe připravenou slav-
nostní tabuli týmy žáků pracovaly s pře-
dem stanovenými tématy. Těmi byly na-
příklad Halloween, Vánoce, myslivost, 
Valentýn, Sardinie, Den českého sklář-
ství. Roztomilá byla tabule Hello Kitty, 
určená pro děti. Do naprostého detailu 
bylo propracované téma dle předlohy fil-
mových Pelíšků. Soutěžící nenechali nic 
náhodě. Na stole nechybělo ani andělské 
zvonění a hrnek kávy s plastovou lžič-
kou. Dokonce se lilo i olovo. Nápad vzni-

kl u příležitosti 25 let od natočení toho-
to filmu.

Každá ze soutěžních tabulí měla své 
kouzlo, ale tou vítěznou se stala Magic-
ká knihovna, jejímž autorem byl tým 
žáků ve složení Natálie Macharáčková, 
Kristýna Hochmanová, Miroslav Příbor-
ský a Adéla Čepelková z maturitního stu-
dijního oboru gastronomie. „Děkujeme 
sponzorům, a to jmenovitě Globusu Zli-
čín a Gaze, kteří věnovali ceny vítězům,“ 
říká ředitelka školy.

Ve všech soutěžích žáci ukázali svou 
nápaditost, fantazii a šikovnost.

Žáci z oboru chovatel cizokrajných zví-
řat nezůstali rozhodně pozadu a přinesli 
či přivedli z domova své svěřence. Kro-
mě psích kamarádů představili i někte-
ré exotické druhy zvířat, jako jsou napří-
klad pakobylky, strašilky, agamy či krajty.

Gastroden také navštívil radní pro 
školství a zároveň starosta městské části 
Praha‑Čakovice Jiří Vintiška a radní Milo-
slav Krejčíček.

Dnu otevřených dveří od 21. do 23. lis-
topadu předcházel na Vyšehradě veletrh 
pražských středních škol Schola Pragen-
sis. Ten umožňuje žákům devátých tříd 
a jejich rodičům získat přehled o studij-
ních oborech a poznat jednotlivé školy 
zblízka. Zde se prezentovala i SOŠ a SOU 
Čakovice. Její žáci předvedli svou zruč-
nost při míchání nápojů a flambování pa-
lačinek a ovoce. 
///

Michaela Šimůnková

Den	otevřených	dveří	SOŠ	a SOU	
Čakovice:	Přehlídka	kulinářského	
umění,	talentů	a kreativity	žáků
Každoročně Střední odborná škola a Střední odborné učiliště Praha‑Čakovice pořádá 
den otevřených dveří, takzvaný Gastroden. V roce 2024 se konal 4. prosince. Deváťáci 
v doprovodu rodičů měli v tento den jedinečnou možnost se podrobněji seznámit se 
studijními obory, které škola nabízí.
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Foto: Michaela Šimůnková

Čakovičtí gymnazisté 
se vydali po stopách 
legendární pohádky Tři 
oříšky pro Popelku
V pátek 20. prosince navštívily dvě tří-
dy čakovického gymnázia saský zámek 
Moritzburg, kde se točila legendární 
pohádka Tři oříšky pro Popelku. Jed-
nalo se o třídy 1. A a 2. S. Po prohlídce 
expozice věnované tomuto filmu se žáci 
setkali a seznámili s velmi zajímavým 
člověkem, který se dlouhé roky pohy-
buje v mezinárodním showbusinessu, 
především v oblasti prodeje filmových 
práv. A v posledních letech žije právě 
v německém Sasku. Jedná se o pana Fi-
lipa Albrechta, který působil i jako ně-
mecký textař Karla Gotta a pro němec-
ky mluvící země Mistra také mnoho let 
zastupoval. Pan Albrecht je mimo jiné 
také iniciátorem a ředitelem jediného 
evropského pohádkového festivalu fil-
mů Fabulix, který se koná každoročně 
v srpnu v saském městě Annaberg‑Bu-
chholz. Jako člověk zastupující řadu čes-
kých a německých hvězd umožnil žákům 
gymnázia realizovat videohovor s her-
cem Pavlem Trávníčkem, představitelem 
prince z Popelky. Pana Trávníčka se nám 
sice podařilo zastihnout v čekárně zubní 
ordinace, nicméně rozhovor byl srdečný 
a určitě se stal i zajímavým zážitkem pro 
všechny účastníky zájezdu. Odpoledne 
potom žáci strávili na adventních trzích 
v historickém centru Drážďan, které byly 
naprosto úžasné. ///

Pavel Bouček
Zpracovala: Michaela Šimůnková

KC Sýpka společně 
s čakovickými babičkami 
nezapomněly na 
opuštěné seniory

V rámci tvořivých dílniček, které probí-
hají v komunitním centru Sýpka, se ko-
nala mimořádně jedna charitativní, kdy 
čakovické seniorky vyráběly vonné svíč-
ky, mýdla, zdobené květináče a relaxač-
ní polštářky. Výrobky se pak prodávaly 
v komunitním centru v den prvního ad-
ventního trhu a slavnostního rozsvícení 
Kouzelného náměstíčka v pondělí 2. pro-
since. Příjmy z dobročinného prodeje ve 
výši 8 100 Kč byly pak použity na koupi 
vánočních dárků pro opuštěné a sociálně 
znevýhodněné místní seniory. „Děku-
jeme našim seniorkám, které vyrobily 
krásné věci do dobročinného prodeje. 
Děkujeme také všem těm, kteří výrob-
ky koupili a tím přispěli na dobrou věc,“ 
říkají svorně místostarostka Soňa Černá 
a koordinátorka KC Sýpka Michaela Ku-
bernatová. ///

Michaela Šimůnková

Vánoční besídka pro děti 
v Sýpce u příležitosti 
charitativní akce Krabice 
od bot
Sbírku Krabice od bot pořádá Diakonie 
Praha a v roce 2024 to bylo již po čtrnácté. 
Jejím cílem je udělat předvánoční radost 
dětem z chudších rodin. Krabici od bot 
plní dárky děti společně s rodiči či pra-
rodiči. Funguje to na principu děti dětem. 
V naší městské části charitativní akce pro-
bíhá ve spolupráci s Centrem Bermanka. 
Při této příležitosti se konala v sobotu 
21. prosince první vánoční besídka v KC 
Sýpka. Dárků pro děti z čakovické uby-
tovny se sešlo tolik, že se sotva vešly pod 
vánoční stromeček. Lidé nezapomněli ob-
darovat také maminky, které své poděko-
vání umístily na vánočně ozdobenou jed-
ličku. Nechybělo ani vánoční cukroví, bez 
něhož by besídka nebyla úplná. Děti také 
tvořily v dílničce na téma Vánoce. Tolik 
pocitů radosti a štěstí a slziček dojetí ko-
munitní centrum Sýpka ještě nezažilo. ///

Michaela Šimůnková
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KC	Sýpka	///Školství	/// U nás	///	na	YouTube

Sousedský třeboradický advent 
2024

Předvánoční čas zpestřila lidem akce 
Sousedského třeboradického spolku.

Čakovický betlém už má přes 20 postav

Každoročně je rozšiřován čakovický betlém u kostela 
sv. Remigia. Nejinak tomu bylo v roce 2024.

Historickým vlakem na adventní trhy

Na tradiční čakovické adventní trhy vlakem? A to ne 
ledajakým. 14. prosince vozil cestující ze Satalic, Kbel 
a Čakovic svatolucijský historický vlak.

Advent pro seniory

Každoroční milé 
adventní setkání seniorů 
pořádá MČ Praha‑
Čakovice společně se 
ZUŠ Marie Podvalové 
a SOŠ a SOU Praha‑
Čakovice.

Na zámku byl Mikuláš a peklo 
a hrála se i pohádka
Tradiční mikulášskou akci pořádala 
městská část Praha‑Čakovice a čakovický 
spolek Bílej mlejn ve spolupráci s Ateliérem 
Střípek a SDH Miškovice.

Vánoční stromy rozsvítily MČ Praha‑Čakovice

Sestřih z rozsvícení vánočních stromů v Čakovicích, 
Miškovicích a Třeboradicích.

Jsme teď i na YouTube!

Sledujte na telefonu, co se děje ve vaší 
městské části – kdykoliv, kdekoliv, i z pohodlí 
vašeho domova. 
Jednoduše načtěte QR kód a užijte si to.

JSME
TEĎ I NA

→ ←

Den otevřených dveří 
v SOŠ a SOU Čakovice

Reportáž TV Praha o každoroční 
gastronomické soutěži.
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Farnost	/// Skauti	///

Lidé se sešli před kostelem sv. Remigia, 
kde pro ně bylo připraveno občerstvení. 
K přítomným promluvil čakovický farář 
P. František Čech. Po 14. hodině se prů-
vod v čele se třemi králi a velbloudem 
a za hudebního doprovodu novostředo-
věké kapely Ergo vydal na cestu. Prošel 
zámeckým parkem, okolo zámeckého 
rybníka a skrz čakovického sídliště se 
dostal k další občerstvovací stanici u uli-
ce Panklových. Poté vyrazil na cyklostez-
ku v ulici Tryskovické, míjel třebora-
dický rybník a jeho cesta byla završena 
před kostelem Nanebevzetí Panny Marie 
v Třeboradicích. Tam do betléma, který 
pochází z dílny Sousedského třeboradic-
kého spolku, položili králové Kašpar, Me-
lichar a Baltazar své dary Ježíškovi.

V prostorách kostelní zahrady se pak 
lidé občerstvovali a zahřívali u ohně. 
Děti tvořily v dílničce tříkrálové koruny. 
Pro všechny byl velký zážitek živý vel-
bloud, kterého si měli možnost pohladit 

Po železniční síti se dostal postupně 
z Brna za našimi občany až do nejzazších 
koutů nejen naší republiky. Světlo bylo 
k dispozici od Ašského výběžku až po 
Mosty u Jablunkova. Letos dorazilo do-
konce i do rumunského Banátu za místní 
českou komunitou.

S betlémským světlem bylo vyprave-
no 86 vlaků několika dopravců: kromě 
Českých drah to byl také Regiojet, ně-
kolik vlaků společnosti Die Landerbahn 
CZ, GW Train Regio či Arriva vlaky. Mezi 
běžnými spoji bylo také k nalezení něko-

či se s ním vyfotit. Ředitelka farní chari-
ty Anna Steinová dodává: „Letošní první 
ročník našeho tříkrálového průvodu se 
setkal s velikou účastí a nadšením, což 
nás velice potěšilo. Smyslem celé akce 
bylo přivést tuto tradici do naší městské 
části a zároveň rozšířit povědomí o Tří-
králové sbírce. Lidé mohli přispět do tří-
králových kasiček malým koledníkům 
v kostýmech i do kasiček u občerstve-
ní. Z vybrané částky se 65 procent vrá-
tí Farní charitě Praha‑Čakovice. Děkuje-
me všem, kdo přišli a přispěli. Velký dík 
patří také všem dobrovolníkům, kteří po-
mohli s organizací. Děkujeme také pod-
porovatelům, kterými jsou Globus Čako-
vice, MADE GROUP, Sladká dílna, Karlos 
Burger, Perníčkův sen a pekárna Pec nám 
spadla. V neposlední řadě děkujeme také 
kapele Ergo, která po celou dobu průvo-
du hrála zcela zdarma. Už teď se těšíme 
na druhý ročník v příštím roce.“ ///

Michaela Šimůnková

lik vlaků vypravených speciálně pro tuto 
příležitost.

Přesně v 10 hodin vyrazil zvláštní vlak 
dopravce Railway Capital ze stanice Mo-
ravské Budějovice. Mířil po Jemnické lo-
kálce přes jednotlivé zastávky na trati 
až do Jemnice, kam dorazil v 10:50. Dal-
ším zajímavým spojem byl zvláštní vlak, 
který vypravil spolek Kolej‑klub. Ten jel 
po trase z Turnova přes Starou Paku do 
Lomnice nad Popelkou a poté zpět do 
Turnova. Betlémské světlo nabral spoj ve 
Staré Pace a rozvezl ho do všech následu-

jících stanic a zastávek. Kromě toho vy-
slaly na své koleje tři městské dopravní 
podniky své tramvaje či „šaliny“ – již tra-
dičně tak učinil brněnský, pražský a olo-
moucký.

Vlakem se dostalo betlémské světlo 
například přes Ramzovou i do Jeseníku, 
a to po nově opravené železniční trati, 
kterou poškodila povodeň. Pro skauty je 
to symbolicky velmi důležité. Dva svět-
lonoši, kteří přivezli betlémské světlo 
z Vídně do Brna v sobotu 14. prosince, 
totiž byli vybráni právě za svou pomoc 
při povodních.

Do Čakovic bylo Betlémské světlo do-
praveno 21. prosince poté, co během té-
hož dne bylo rozdáváno v historických 
tramvajích, které jsou pro tuto příležitost 
zajištěny. Skauti a skautky ze skautské-
ho střediska Athabaska betlémské svět-
lo převezli v ranních hodinách na Štědrý 
den do kostela sv. Remigia, kde bylo roz-
dáváno příchozím až do 13 hodin. Rozdá-
vání světla proběhlo opět s velkou účastí 
veřejnosti.

Mít doma betlémský plamínek a ne-
nechat ho zhasnout po dlouhé cestě zna-
mená stát se součástí nekonečného šta-
fety míru a radosti. Mottem aktuálního 
ročníku betlémského světla byl citát pa-
peže Františka: Pouze schopnost sdílení 
nás skutečně obohacuje. Sdílejme se svý-
mi blízkými své radosti, ale i své starosti. 
Věnujme jim naši cennou komoditu – čas, 
obzvlášť v době Vánoc. To, co ostatním 
nabízíme, nezdráhejme se také přijímat. 
To vše loňské motto symbolizuje.

Děkujeme všem zúčastněným skau-
tům a skautkám, kteří se do rozdávání 
betlémského světla zapojili, a římskoka-
tolické farnosti v Čakovicích za možnost 
využití prostoru v kostele sv. Remigia.

Všem čtenářům časopisu U nás v Ča-
kovicích tímto členové skautského stře-
diska Athabaska přejí především pev-
né zdraví, hodně lásky, štěstí, splněných 
přání, spoustu dobrodružství a zážitků 
v novém roce 2025. ///

Zdroj: betlemskesvetlo.cz
Autor: skautské středisko Athabaska

Zpracovala: Michaela Šimůnková

Tříkrálový	průvod

Skauti	a skautky	rozvezli	
betlémské	světlo

V neděli 5. ledna organizovala Farní charita Čakovice ve spolupráci 
s městskou částí Praha‑Čakovice, se spolkem LíPa a za přispění MŠ 
Třeboradice první ročník tříkrálového průvodu. 

Skauti a skautky zvládli rozvézt betlémské světlo za jediný den 
z Brna do zbytku republiky. Pomáhala jim při tom česká železnice – 
již 34 let se k rozvážení betlémského světla využívají vlaky. 
V sobotu 21. prosince 2024 plamínek putoval rekordním počtem 
86 vlaků.
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Sport	///	U nás

Sportovní	kluby	se	
ohlížejí	a plánují

Petr Rosenhofer, předseda oddílu 
fotbalu TJ AVIA Čakovice

1. Uplynulý rok byl pro nás hlavně ze 
sportovního hlediska velice úspěš-
ný. Největší radost nám dělaly všech-
ny mládežnické kategorie. Zejména 
všechny přípravkové ročníky včetně 
fotbalových školiček byly v nejpres-
tižnějších pražských soutěžích a tur-
najích velice úspěšné. Dále se nám za 
přispění MČ Praha‑Čakovice a našich 
partnerů opět dařilo pokračovat v čás-

tečné rekonstrukci areálu fotbalového 
oddílu.
2. V tomto roce opět očekáváme další 
příliv nových členů z řad nových fot-
balistů, fotbalistek, rodičů a partne-
rů klubu. Znovu se chystáme pořádat 
soustředění, letní kempy, turnaje a ně-
kolik zábavních akcí pro širokou spor-
tovní veřejnost. Přejeme si a věříme, 
že tento rok bude pro náš klub ještě 
úspěšnější než rok předchozí.

Jaký byl rok 2024? Co vás čeká v roce 2025? Na tyto dvě otázky 
jsme se zeptali zástupců několika sportovních klubů z naší 
městské části.
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Sport	///	U nás

Jan Kantner, nohejbal TJ AVIA 
Čakovice

1. Uplynulá sezóna byla pro nohejba-
lový oddíl TJ Avia Čakovice nejúspěš-
nější v historii. Povedlo se nám zís-
kat unikátní double v dlouhodobých 
soutěžích mužů i žen a na všech mis-
trovstvích České republiky obou ka-
tegorií jsme byli na bedně (3x zlato, 
1x stříbro, 1x bronz). Tři naši hráči 
byli nominováni do reprezentace na 
mistrovství světa v Budapešti, která 
přivezla dvě zlata a jedno stříbro, na-
víc čtyři kluci se zúčastnili za ČR svě-
tového poháru v jokgu (asijský sport 
podobný nohejbalu) v Jižní Koreji, 
odkud přivezli stříbro po těsné pro-
hře s domácími favority! To vše zavr-
ší vyhlášení ankety nohejbalistů roku 
(koncem ledna), kde máme v obou 
kategoriích dva zástupce mezi nej-
lepší trojicí. To vše by nebylo možné 
bez dvou důležitých faktorů. Většině 
hráčů vydrželo zdraví, mám na mysli 
zejména vážné komplikace omezující 
výkonnost, a pokračovala skvělá spo-
lupráce s našimi partnery. Bez spon-
zorů, dotací a zejména dlouhodobé 
podpory MČ Praha‑Čakovice bychom 
tohle všechno nedokázali.
2. Uděláme maximum, aby byl podob-
ně úspěšný, nicméně nemám věštec-
kou kouli. (usmívá se) V obou kádrech 
nedošlo k žádným zásadním změnám, 
což je jeden ze základních předpokla-
dů. Uvidíme, jak se klukům i holkám 
podařilo po náročné sezóně zregene-
rovat, protože aktuální ročník nebu-
de o nic snadnější. Mužům navíc při-
bude klubový Pohár mistrů. Od ledna 
začíná zimní příprava, zpestřená tra-
dičními halovými turnaji, tak snad se 
nám podaří naladit formu stejně dob-
ře jako vloni. Navíc máme ještě urči-
té ambice v kategorii dorostu. Vloni 
jsme se vrátili po dlouhých letech do 
nejvyšší soutěže a odehráli řadu kva-
litních utkání. V aktuálním ročníku je 
naším cílem postup do play‑off, kde 
bychom rádi potrápili favority. Pokud 
bych mohl mít jediné přání, tak hlav-

ně aby vydrželo zdraví, potom už to 
bude jen na nás.

Jakub Sláma, předseda oddílu 
volejbalu TJ AVIA Čakovice

1. Volejbal v Čakovicích v roce 2024 
rozšířil svou působnost o tým žen, kte-
ré zahájily svou první soutěžní sezó-
nu. Nadále se soustředíme na výchovu 
mládeže (5 až 9 let), což přineslo ovo-
ce v podobě několika medailí, včet-
ně zlatých, z turnajů v minivolejbale. 
Škoda jen, že v Čakovicích nejsou do-
stupné prostory v tělocvičnách, aby se 
mohla rozšířit věková kategorie i pro 
starší.
2. Volejbal nabírá celoročně do všech 
týmů – muži, ženy, mládež, tak se ne-
bojte ozvat a navštivte naše faceboo-
kové stránky www.facebook.com/vo-
lejbalcakovice.

Jana Binar Broučková, oddíl národní 
házené TJ AVIA Čakovice

1. Minulý rok se pro oddíl národní 
házené nesl v duchu oslav stoleté-
ho výročí založení. Kromě hlavních 
oslav tohoto významného jubilea 
proběhlo během roku i několik ved-
lejších akcí. Při této příležitosti bych 
chtěla za celý oddíl poděkovat všem 
organizátorům, kteří se na přípra-
vách akcí a oslav podíleli a také MČ 
Praha ‑ Čakovice a vedení tělový-
chovné jednoty za jejich veškerou 
podporu. Musím také vyzvednout 
úspěchy naší mládeže. Starší žáci, 
starší žačky a dorostenci si vybojo-
vali účast na vrcholových turnajích 
pořádaných Svazem národní házené 
‑ Poháru ČR a Mistrovství ČR. Celko-
vě byl z mého pohledu rok 2024 or-
ganizačně náročný, pestrý, nabitý ak-
cemi a herně úspěšný. I když… vždy 
je co zlepšovat. (usmívá se)
2. Kdo ví? Do budoucnosti nikdo z nás 
nevidí… Ale ať už bude jakýkoliv 
a přinese nám cokoliv, tak pevně vě-
řím, že bude minimálně stejně úspěš-
ný jako ten loňský a přinese nám jen 
dobré.

Jakub Čáp, oddíl fotbalu SK 
Třeboradice

1. V roce 2024 klub reprezentovalo de-
vět mládežnických týmů od předpří-
pravky, tedy ročník 2018 až po starší 
dorost. Mládežnická základna se zvý-
šila o 30 procent proti předchozím lé-
tům. Klub se prezentovat na místním 
spolkování z kterého potom do klu-
bu míří další fotbalové naděje. Nejví-
ce nových členů přichází ale na zákla-
dě doporučení, což svědčí o výborné 
práci našich trenérů a jejich přístupu. 
Velká pochvala patří trenérům, vedou-
cím a všem, kdo věnují svůj čas chodu 
našeho klubu. V mladších kategoriích 
se nám daří držet týmy podle ročníků, 
což je důležité pro další rozvoj. Výzvou 
zůstává „úmrtnost“ hráčů ve vyšších 

kategoriích. Cílem je vychovat hráče, 
kteří budou reprezentovat klub v do-
spělé kategorii. Dospělému A týmu se 
na jaře 2024 podařilo zachránit účast 
v přeboru. Vstup do ročníku 2024/25 
se ale opět nepovedl, což vedlo ke 
změně trenérů. Pod jejich vedením se 
tým v druhé části podzimu vyhoupl na 
třinácté místo tabulky.
2. V roce 2025 bychom chtěli pracovat 
na zlepšení areálu, na kterém nás če-
kají opravy a také systematicky pracu-
jeme na novém projektu sportovního 
areálu. Věříme, že pokud se nám poda-
ří zlepšit prostředí a zázemí, přitáhne-
me další sportovce. Přijďte se k nám 
podívat nebo sledujte naše sociální 
sítě! ///

Michal Káva
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Den Čas Akce Prostor Poznámka

Pondělí

9.00–10.00 Angličtina –	začátečníci KC Sýpka
10.00–11.00 Jóga	na	židlích DPS Třeboradice
14.00 Svaz	tělesně	postižených KC Sýpka celoročně
16.00–18.00 Konzultace	v sociální	oblasti KC Sýpka 1. a 3. pondělí v měsíci

Konzultace	po	tel.	domluvě KC Sýpka ostatní pondělky
17.00 Jóga Tělocvična ZŠ Dyjská

Úterý
9.00 Nordic	Walking Zámecký park
9.00–10.00 Angličtina –	začátečníci KC Sýpka
10.10–11.10 Angličtina –	pokročilí KC Sýpka

Středa Přednášky-workshopy 1x měsíčně

Čtvrtek
9.00 Nordic	Walking Zámecký park
10.00–11.00 Němčina KC Sýpka

Pátek
9.00 Jóga	na	židlích KC Sýpka, velký sál, 1. patro poslední pátek v měsíci 

od 8.30

10.00–12.00 Tvůrčí	dílna	pro	seniory
Je	nutné	se	hlásit	předem! KC Sýpka, velký sál, 1. patro poslední pátek v měsíci

Kontakty
Informace	o kurzech	a aktivitách	pro	seniory	a přihlášky	na	kurzy	v	KC	Sýpka:
Michaela Kubernatová, tel. 777 482 981, prosíme telefonovat pouze v pracovní době UMČ.

Aktivity	v	Klubu	seniorů	a	přihlášky	na	výlety: Šárka Matrasová, tel. 283 061 427

Kurzy	pro	seniory

Poradenství	pro	seniory	a pečující	Diakonie	Praha		
v městské	části	Praha-Čakovice
Osobní poradenství v přízemí komunitního centra Sýpka probíhají vždy od 16 do 18 hodin v těchto termínech:
3. února, 17. února, 3. března, 17. března, 7. dubna, 5. května, 19. května, 2. června, 16. června, 30. června, 1. září, 15. září, 
6. října, 20. října, 3. listopadu, 1. prosince, 15. prosince

Terénní poradenství nově v roce 2025
Pokud se nemůžete dostavit do Sýpky, lze po předchozí domluvě uskutečnit konzultaci u vás doma.

Telefonické poradenství
Možné v pracovní dny od 8 do 16 hodin.
Poradenství poskytují sociální pracovnice a vedoucí pečovatelské služby.

Konzultace jsou poskytovány zdarma!

Kontakt Diakonie Praha
tel.: 777 734 176, e‑mail: pecovatelska@diakonie‑praha.cz

Únorová	tvůrčí	dílna
V pátek 28. února od 10 do 12 hodin na základě vašeho přání budete vyrábět korálkové šperky, jako jsou například brože, 
náramky a jiné.

Senioři	///	U nás

Věříme, že díky získaným znalostem bu-
dou moci lidé lépe předcházet negativ-
ním událostem a budou se v konkrétních 
oblastech i lépe orientovat. Akademie 
navíc poskytne další prostor k setkávání 
a společnému trávení času.

Vážení čtenáři, ve spolupráci s měst-
skou částí Praha‑Čakovice jsme se roz-
hodli, že pro starší občany otevřeme tak-
zvanou Akademii vyššího věku. Jedná se 
o cyklus pěti dopoledních přednášek na 
témata týkajících se právě seniorů. Ab-
solventi obdrží certifikát, podmínkou je 
ale účast na minimálně čtyřech přednáš-
kách. S pomocí koordinátorky komunit-
ního centra paní Michaely Kubernatové 
a návštěvníků aktivit na Sýpce jsme vy-

brali okruhy, které do Akademie zahrne-
me. Všem moc děkuji za tuto spolupráci.
V Akademii se dozvíte zejména praktické 
rady a tipy k daným tématům. 

Tímto vás srdečně zveme k účasti na 
přednáškách v rámci Akademie vyšší-
ho věku. Zájemci se mohou přihlásit pří-
mo u paní Kubernatové buď osobně na 
Sýpce, nebo telefonicky v pracovní době 
úřadu na čísle +420 777 482 981, a to do 
20. února 2025. Podle počtu účastníků se 
budou přednášky konat v přízemí Sýpky 
nebo v sále v prvním patře.
Moc se na vás těším! ///

Martina Rafačová
vedoucí pečovatelské služby 

Diakonie Praha
Zpracovala: Michaela Šimůnková

Vánoční dárek pro 
děti v MŠ Čtyřlístek
V pondělí 6. ledna jednatel firmy Auto 
Elso, s. r. o., Petr Friedmann symbolicky 
předal starostovi městské části Praha-
‑Čakovice Jiřímu Vintiškovi a ředitelce 
mateřské školy Ludmile Vargové spon-
zorský dar v podobě interaktivní televi-
ze, která je určena pro děti v Mateřské 
škole Čakovice III.

„Děkuji Auto Elso za krásný sponzor-
ský dar, který velice pomůže našim uči-
telkám v jejich práci. A protože interak-
tivní televize, ze které jsou děti nadšené, 
je mobilní, můžeme ji přesouvat z třídy 
do třídy, což je pro nás ideální,“ říká ředi-
telka mateřské školy Čtyřlístek. ///

Michaela Šimůnková

Akademie	vyššího	věku	
od 26. února	v Sýpce

U nás	///	Informuje

Diakonie Praha bude v Čakovicích pořádat Akademii vyššího věku. 
Cílem je přiblížit starším občanům témata, která se jich často 
dotýkají.

Konkrétní termíny a okruhy:
26. února 2025 (9.30–11.00) –  Jak udržet psychickou a fyzickou pohodu
5. března 2025 (9.30–11.00) –  Bezpečnost na telefonu, internetu i doma – 

jak se nenechat napálit
12. března 2025 (9.30–11.00) – Demence
19. března 2025 (9.30–11.00) – Trénování paměti a jemné motoriky
26. března 2025 (9.30–11.00) – Dnešní slovník vnoučat a pravnoučat
+ slavnostní zakončení

Druhá fáze revita‑
lizace topolového 
porostu podél  
Mratínského potoka 
v Miškovicích

Aktuálně  v Miškovicích probíhá 2. fáze 
revitalizace topolového porostu podél 
Mratínského potoka. Doba realizace je plá-
nována nejpozději do 31. 3. Prosíme veřej-
nost, aby z bezpečnostních důvodů do této 
lokality nevstupovala. Děkujeme! ///
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Inzerce

ODVOZ STARÉHO NÁBYTKU 
NA SKLÁDKU
Vyklízíme sklepy, byty, pozůs-
talosti, zahrady atd.Naložíme 
a odvezeme nepotřebné věci za 
rozumnou cenu. STĚHOVÁNÍ.
Tel. 773 484 056 

MALOVÁNÍ ČAKOVICE –  rych-
lé, kvalitní a čisté vymalování 
bytu či domu dle vašich před-
stav. Profesionální služby. 
Tel.: 736 734 947.

Prodám:  králíky, vajíčka, sle-
pice, ořechy, brambory, mák 
a šípky. Kontakt: 776 172 530 
///

Pronajmu garáž po  rekonstruk-
ci,  Čakovice ulice K Sedlišti (pod 
stadionem). Tel. 723 114 012

ŽALUZIE,  ROLETY,  plisé,  sítě 
proti  hmyzu,  markýzy, garážová 
vrata, garnýže, shrnovací dve-
ře, silikonová těsnění. Petříček, 
tel.  606 350 270,  286 884 339, 
www.zaluzie‑rolety‑praha8.cz 

Poznamenejte si jeden důležitý termín. Odevzdání 
vašich podkladů do březnového vydání (tj. 3/2025) 
pro publikování pozvánek, prezentování akce 

v kalendáři akcí a inzerce je nejpozději do 5. února. 
Toto číslo vyjde 21. února.

Chcete	inzerovat	v březnovém	vydání	
časopisu	U	nás	v Čakovicích?	

Kalendář	///	U nás

1. SO
Masopust
Masopustního veselí 
spojeného s hodováním 
se můžete zúčastnit od 
11 hodin v zámeckém areálu 
Ctěnice. Ochutnáte pravé 
české zabijačkové speciality, 
masopustní koblihy, pivo, 
horký mošt a svařák. Děti 
se mohou těšit na výrobu 
masek, rozpustilé kolotoče, 
kejklířské vystoupení a od 
10 hodin na loutkovou 
pohádku. Vstupné: 100 Kč, 
snížené 70 Kč, děti do 7 let 
zdarma.

3. PO
Poradenství	pro	seniory	
a pečující

Osobní poradenství 
Diakonie Praha se koná od 
16 do 18 hodin v přízemí 
komunitního centra Sýpka.

4. ÚT
Medvídek	a Slonisko
Na pohádkové představení 
divadla Šneček zve všechny 
děti od 10 hodin Cirkus – 
centrum pro rodinu 
do půdního prostoru 
čakovického zámku. 
Vstupné 50 Kč.

5. ST
Sourozenecké	vztahy
Seminář pro rodiče povede 
od 16.30 Alžběta Skleničková 
v Cirkusu – centru pro 
rodinu na adrese Danielova 
348. Vstupné 100 Kč, 
více informací na 

www.centrumcirkus.cz.

7. PÁ
Zimní	přespávačka
Přespávačka pro děti od 5 
do 11 let začíná v 17 hodin 
v Cirkusu – centru pro 
rodinu na adrese Danielova 
348, více informací na 
www.centrumcirkus.cz.

11. ÚT
Literární	kavárna	na	
zámku	Ctěnice
Tentokrát pozvání 
moderátorky Daniely 
Brůnové od 15 hodin 
přijal neuropatolog 
MUDr. František Koukolík.

12. ST
Výpravy	za	architekturou
Prvorepublikové vily můžete 

navštívit prostřednictvím 
přednášky Lenky 
Sedlmeierové z cyklu 
Kavárna pro (ne)znalce od 
16.30 v přízemí čakovického 
gymnázia.

17. PO
Poradenství	pro	seniory	
a pečující
Osobní konzultaci Diakonie 
Praha můžete navštívit od 
16 do 18 hodin v přízemí 
komunitního centra Sýpka.
///

Kalendář	na	únor 2025

OC Letňany
Navštivte novou pohybově‑edukativní hernu, kterou 
naleznete v Obchodním centru Letňany.
Děti si v herně užijí nejen spoustu zábavy, ale také se 
naučí nové věci! Čekají na ně pohybové aktivity, které 
je pořádně rozhýbou, a edukativní hry jako Mathesso 
nebo Playstix, které jim rozšíří obzory!
Herna je otevřena každý den od 10 do 18 hodin a mů-
žete ji navštívit do 28. února. Vstup je pro všechny 
ZDARMA! ///

VOK na objemný odpad 2025
Do těchto nádob je zakázáno odkládat nebezpečný odpad (tj. te-
levize, lednice, pneumatiky, chemikálie, zářivky, autobaterie), 
dále odpad stavební a živnostenský a také bioodpad (na ten 
jsou přistavovány speciální VOK jen na bioodpad, tj. na větve, 
trávu, ovoce atd.).

Z MHMP je přiděleno na období 1 – 6/2025 14 ks VOK.
březen 19. 3.
duben 9. 4. , 23. 4.
květen 7. 5. , 21. 5.
červen 4. 6. , 18. 6.

Kontejnery budou přistavovány ve středu ve 14.00 hod. a od-
voz bude ten samý den v 18.00 hod.

VOK na bioodpad 2025
Tyto kontejnery jsou určeny na zahradní odpad – listí, trá-
vu, větve, neznečištěnou zeminu, případně kuchyňský bio-
odpad rostlinného původu bez živočišných zbytků.

Z MHMP je přiděleno na období 1 – 6/2025 10 ks VOK na 
bioodpad.
duben 26. 4.
květen 10. 5. , 24. 5.
červen 7. 6. , 21. 6.

Kontejnery budou přistavovány v sobotu mezi  
9.00–12.00 hod.

Mobilní  sběr  nebezpečného odpadu pro  občany  zajišťuje 
a financuje hlavní město Praha.

Při mobilním (zastávkovém) sběru lze bezplatně odložit ná-
sledující druhy nebezpečného odpadu: ředidla, kyseliny a hyd-
roxidy, lepidla a pryskyřice, fotochemikálie, pesticidy (příprav-
ky na hubení hmyzu, hlodavců, plevelu, odstraňování plísní), 
odpad s obsahem rtuti (např. rtuťové teploměry), mazací oleje 
a tuky, barvy, tiskařské barvy, detergenty obsahující nebezpeč-

Stanoviště kontejnerů:
Třeboradice – parkoviště u hřbitova / 1 ks

Miškovice – Na Kačence / 1 ks

né látky (čisticí a odmašťovací prostředky), léky. Kapalné 
nebezpečné odpady musí být předány v pevně uzavřených 
nádobách!

Nelze odložit: stavební opad, objemný odpad elektrozaří-
zení apod.
Kontaktní telefon na řidiče pro případ nenalezení svozové-
ho vozidla: 284 098 887, 284 098 888

Datum – den Zastávka
čas od / do

Po–Pá So

25. 02. / út
31. 05. / so
26. 08. / út
12. 11. / st

1. křižovatka ul. Schoellerova – V Pačátkách 15.00–15.20 8.00–8.20

2. křižovatka ul. Schoellerova – U Hřbitovů 15.30–15.50 8.30–8.50

3. křižovatka ul. Bělomlýnská – U Bílého Mlýnku (u garáží) 16.00–16.20 9.00–9.20

4. křižovatka ul. Schoellerova – Cukerní 16.30–16.50 9.30–9.50

5. křižovatka ul. Ke stadionu – Jizerská 17.00–17.20 10.00–10.20

6. ul. Něvská (MŠ 120 – parkoviště) 17.30–17.50 10.30–10.50

7. křižovatka ul. Cukrovarská – Vyhlídkova 18.00–18.20 11.00–11.20

8. křižovatka ul. Polabská – Krčmářovská 18.30–18.50 11.30–11.50

Mobilní sběr nebezpečných odpadů a potravinářských olejů 2025

U nás	///	InformujeU nás	///	Informuje
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e-mail: pscakovice@seznam.cz
w w w . p s c a k o v i c e . c z
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Cyklus přednášek je určen pro všechny 
zvídavé zájemce, kteří se chtějí dozvědět 
něco nového o světě kolem sebe.  
Vstup ZDARMA.  

Více na www.gymcak.cz 
4. přednáška  

Výpravy za architekturou 
středa 12. února, 16:30 v přízemí gymnázia Čakovice,  
přednáší Mgr. Lenka Sedlmeierová 
Jak se žilo v prvorepublikové 
vile? Otázka, na kterou jsem 
hledala odpověď během 
exkurzí v některých jako 
muzeum zpřístupněných 
vilách. Chci se s vámi podělit 
o své dojmy a poodhalit vám 
záměry architektů jako byli 
Mies van der Rohe nebo 
Adolf Loos. 

V rámci přednášky nahlédneme do interiérů ikonických 
architektonických skvostů první 
poloviny minulého století. 
Funkcionalistické vily také 
porovnáme s obytnými soubory pro 
běžné zaměstnance. Třeba budete 
mít následně chuť, také některý 
z objektů navštívit.  

Program
plný inspirace

Podpořeno z dotace MPSV

2
0
2
5



Pořádá 
Městská část 

Praha – Čakovice

VSTUPENKY JE MOŽNÉ ZAKOUPIT:
v podatelně úřadu Městské části Praha-Čakovice, 
Cukrovarská 38/39 nebo v místě koncertu 
těsně před jeho začátkem (nebude-li vyprodáno). 
CENA: 250 Kč / 200 Kč senioři, studenti, děti

26. 3. 2025
od 19 hod. v Schoellerově sále Čakovického zámečku

Zuzana Němcová Šmejkalová Jakub Němec Doubravka Linhartová

Slavné písně Hany Hegerové v podání zpěvačky Zuzany Němcové Šmejkalové 
přinášejí jedinečný hudební zážitek. Hluboký, temný hlas, virtuózní klavírní 
doprovod Doubravky Linhartové, a sofi stikované bicí Jakuba Němce slibují 
skvělý večer, který probudí i ty nejhlubší emoce.

Zveme vás srdečně na koncert z cyklu: 

ŠANSON ŽIJE VIII.
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Zájemci o inzerci ve 

zpravodaji 

„U nás v Čakovicích“ 

mohou dle ceníku 

inzerce vyplnit formulář 
„Objednávka	inzerce“

(ke stažení na 

www.cakovice.cz) 

a zaslat ho na adresu: 

inzerce@cakovice.cz

INZERCE



8. března 2025  
od 19.00 hodin
Sokolovna Čakovice 
(Jizerská 328/4)

Vstupenky v prodeji na podatelně ÚMČ 
(Cukrovarská 38/39) od 3. února 2025.

Ceny vstupenek: 
500 Kč (přízemí, taneční sál)
350 Kč (1. nadzemní podlaží)
200 Kč (stání)

SPOLEČENSKÝ 
ODĚV 

KAPELA BRAND NEW BAND
MODERUJE JIŘÍ CHARVÁT
PROFESIONÁLNÍ PŘEDTANČENÍ
FOTOKOUTEK
TOMBOLA
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